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Abstract (en)
1. A current transformer comprising a secondary winding which is applied to an iron core (1) and having at least two partial windings (5, 6)
connected in series or parallel and arranged in the region (3) of the iron core (1) adjacent an interference conductor (17) present in the vicinity
and one in the region (2) of the iron core (1) remote from the interference conductor (17), characterised by the following features : a) the core (1)
possesses air gaps (14, 15), b) at least one air gap (14, 15) is arranged in each region (2, 3) of the iron core (1) and c) the at least one air gap (15)
in the region (3) adjacent the interference conductor (17) is longer than that in the region (2) remote from the interference conductor (17).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Stromwandler mit mindestens zwei sekundären Teilwicklungen und einen in seiner Nähe befindlichen Störleiter.
Um die Induktion im Eisenkern unter Einfluß des Störleiters zu vergleichmäßigen, weist der Kern (1) Luftspalten (14, 15) auf, die sich in den
die sekundären Teilwicklungen (5, 6) tragenden Bereichen (2, 3) des Eisenkernes (1) befinden; der Luftspalt (15) in dem dem Störleiter (17)
zugewandten Bereich (3) ist länger als der in dem zu dem Störleiter (17) abgewandten Bereich (2). Die Erfindung ist mit Vorteil bei Stromwandlern
mit gescheertem Eisenkern anwendbar.
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